
 

 

Verslag van de bijeenkomst van Campenholt op 10 mei 2025 

 

Aanwezig : Hugo Schoevaerts, voorzitter, 

Agnes Peremans, Ann Peeters, Ann Van Remoortel, Erik Heymans, Gerry Croon, Huguette Kemps, Huub 

Van der Steld, Liesbeth Merckx, Louis Leten, Marcel Simons, Stijn Simons, Paul Behets, Willy Christiaens 

en Wouter Vanderbist. 

 

Verontschuldigd : Anne Van Hout, Denise Croon, Hubert Gulinck, Karine Empereur, Oscar Dekeyser, 

Willy Sevenants, Emile Debacker en Felix Goossens. 

1. Opvolging en goedkeuring van de bijeenkomst van 12 april. 

Het verslag wordt overlopen en goedgekeurd. 

 

2. Uitstap Brussel - stand van zaken 

Voor de uitstap naar de Coudenberg en daarna het BELvue-museum in Brussel zijn er 

momenteel 13 leden ingeschreven. 

 

3. Opendeurdag nieuw gemeentehuis (kasteel Van Bellinghen) 

Dit evenement zal plaatsvinden tijdens de eerste kermis van Kampenhout, in het weekend van 

vrijdag 13 juni tot en met zondag 15 juni.  

We zouden gidsen op zondag van 14 tot 17 uur met een rondleiding van ongeveer een half uur.  

De inschrijving daarvoor zou verlopen via Ticket-Gang. 

Paul Behets geeft op vrijdag 13 juni een extra rondleiding met toelichting aan genodigden van 

de gemeente.   

 

4. Vaar(t)happening van 1 mei 

De spelletjes aan onze stand zijn een meerwaarde, daarom zouden we eens met de gemeente 

overleggen om dit een volgende keer te integreren. 

Er komt het voorstel om onze tent wat anders in te richten, zodat het publiek een betere 

toegang tot de panelen kan krijgen. Ook kwam er de vraag of men nog steeds al de jaarboeken 

zou tentoonstellen. 

Een voorstel naar de gemeente toe, is om de fietsers al aan het sas in Boortmeerbeek te 

verwittigen dat er een evenement plaats vindt op Kampenhout-Sas. Er ontstonden onveilige 

situaties, omdat sommige wielertoeristen niet bereid waren om van hun fiets stappen, 

ondanks de geplaatste hekken en verbodsborden. Dat de graffitikunst, op basis van 

archieffoto’s, aan weerszijden en onder de brug niet (volledig) zichtbaar was, is ook spijtig. Zie 

ook het verslag op onze website: https://www.campenholt.be/activiteiten-2025-05-01-

vaarhappening.php#gsc.tab=0 
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5. Lezing “De geheime kamer” 

Het was een hele mooie uiteenzetting over onderduikers tijdens de Tweede Wereldoorlog, met 

verwijzing naar het actuele dat tegenwoordig in de wereld afspeelt. De teksten werden door 

heel mooie muziek ondersteund. 

De zaal was uitverkocht. Zie ook https://www.campenholt.be/activiteiten-2025-04-24-

de_geheime_kamer.php#gsc.tab=0 

 

6. Quiz Landelijke Gilde van Berg 

We behaalden een goed resultaat, derde met een puntenverschil van 4 punten tegenover de 

winnaars.  

We hebben wel veel ervaring opgedaan uit de organisatie van deze quiz, zodat het dringend 

tijd wordt om eens samen te zitten voor de organisatie van onze quiz in 2026. Zie ook 

https://www.campenholt.be/activiteiten-2025-05-03-quiz-LandelijkeGildeBerg.php#gsc.tab=0 

 

7. KAVA - samenkomst met gemeentebestuur en planning 

De burgemeester en drie raadsleden waren aanwezig. Ons voorstel werd goedgekeurd voor 

het samenstellen van een boek van ongeveer 300 bladzijden. De kosten zouden gedragen 

worden door de gemeente en het nodige bedrag daarvoor zal volgend jaar op de begroting 

worden voorzien.. De gemeente zou fungeren als opdrachtgever. 

Elk weekend gaan we nu op zaterdag rond twee uur in de namiddag samenkomen om een paar 

straten af te stappen. Dit doen we onder leiding van Paul Behets, om daarna deze straten te 

bespreken. Het verslag daarover gaat hij dan iedere week doorsturen naar de leden van de 

werkgroep. 

Hugo gaat eens informeren en ook aftoetsen met Gerry hoe het zit met de privacy bij het 

gebruik van de onderweg gemaakte foto’s. 

Er wordt wel opgemerkt dat het samenstellen van dit nieuwe boek de verdienste van de 

heemkring zal zijn en niet enkel van de gemeente. Een vermelding van de heemkring zou wel 

waardevol zijn. 

 

8. Nacht van de geschiedenis op 13 november 

De lezing zou gaan over het verdwenen paneel van het Lam Gods door Kurt Impens. 

Dit doen we dan in samenwerking met het Davidsfonds. 

 

9. Inventaris bibliotheek stand van zaken en aankoop boeken 

Hugo kocht het boek ‘Het mysterie Keerbergen’, een uitgave van Hagok, en ‘De raspaarden van 

het Zemstse luchtruim’ over de duivensport in Zemst aan (een uitgave van De Semse. 

De vraag erna was de volgende “in hoever kunnen we boeken aankopen uit onze omgeving ?” 

Alleen van aangrenzende gemeenten ? En ook: gaan we boeken uitlenen of kunnen leden of 

mensen van buitenaf onze boeken raadplegen ? De optie was merendeel om de boeken te 

komen raadplegen en eventueel als het nodig is een artikel te scannen of fotograferen. Feitelijk 

is dat een beslissing, die door de Raad van Bestuur genomen zou moeten worden. 

 

10. Restauratie Barbarakapel , stand van zaken 

Het metalen hekwerk is afgenomen voor ontroesten en herschilderen. Een nieuwe houten 

sokkel, om het beeld van de Heilige Barbara op te plaatsen wordt gemaakt. Hugo gaat de 

binnenkant van de nis schilderen. De kapel zou klaar moeten zijn op enkele dagen voor de 

processie op Pinkstermaandag (9 juni). 
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11. Varia  

Ann Peeters stelt voor om eens een tentoonstelling te houden over de verdwenen 

volkssporten. Haar idee komt naar aanleiding van een boek dat Hugo heeft gekocht. Dit 

onderwerp zou voor de tentoonstelling in 2027 zijn.  

Huguette : “15 jaar Campenholt, vroeger en nu”, verzorgd door Ann Van Remoortel . Wij mogen 

alle oude foto’s en documenten aan haar doorgeven. 

Paul : Volgend jaar is het thema voor Erfgoeddag “Humor”. Hoe kunnen we daar aan 

meewerken? 

Louis : In de abdij van Vlierbeek loopt ook een mooie en interessante tentoonstelling. “900 jaar 

Campo-Santo.” Kunnen we eens een daguitstap naar Vlierbeek organiseren? 

Stijn : Beschikken wij over landkaarten om foto’s op te plaatsen? We hebben op onze website 

een bestand “Kampenhout van weleer”, dat zeker aangevuld kan worden (zie  

https://www.campenholt.be/kampenhout-weleer.php#gsc.tab=0) 

Gerry : Op 5 juli 2025 zou de bestaande/vernieuwde route van Impanis  worden ingereden om 

14 uur. 

 

Volgende bijeenkomst: zaterdag 14 juni 2025 om 10 uur in  “De Krop”, Dorpsstraat 9b 

 

Ann Peeters       Hugo Schoevaerts 

Verslaggeefster       Voorzitter 

 

 

Campenholt – Heemkring Kampenhout - www.campenholt.be 
Voorzitter: Hugo Schoevaerts, hugoschoevaerts@gmail.com 
Ondervoorzitter: Felix Goossens, feligoo@telenet.be 
Secretaris: Gerry Croon, gerry.croon@kampenhout.vera.be 
Penningmeester: Karine Empereur: karine.empereur@gmail.com  
Bestuurslid: Erik Heymans, erik.heymans@telenet.be 
Bestuurslid: Huub Van der Steld, vdss1910@gmail.com 
Bestuurslid: Wouter Vanderbist, wouter.vanderbist@live.be 
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